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Készült: Szigetbecse Község ÖnkormányzatPolgárnresteri Hivatalában a2016. március 22-én
tartott képviselő-testületi ülésről.

Jelen vannak: Takács András polgármester
Dr. Csernyi Zsuzsanna, Sósné Michélisz Edina, Csoba Attiláné,
Keszthelyi Lászlő képviselők

Igazo|tan távol: Riedl Béla alpolgármester és Borbély Mária képviselő'

Tanácsl<ozási joggal részt r'ctt:
Gacs Ilona Irma aljegyzó
Schmidt Mihályné intézményvezető helyettes
Korsós Judit védőnő
Dr. Tenke Edit Ráckevei Járási Hivatal hivatalvezető helyettes

Jegyzőkonywezetőz Szabó Anikó ig. főelőadó

'fakács András polgármester köszönti azu|és résztvevőit, az ülést megnyitja. Megállapída,hogy a7
fos testületből jelen van 5 fó, így azhatátozatképes.

A polgármester javaslatot tesz a jegyzőkönyv hitelesítőkre:
- Sósné Michélisz Edina és
- Csoba Attiláné képviselők személyére.

A képviselő-testület 5 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül elfogadta Takács András
polgármester jegyzőkönyv hitelesítőkre tett javaslatát.

Takács András polgármester:
A meghívóban felsorolt napirendi ponton kívül van-e javaslat további napirendre?
Amennyiben nincs, a következő napirendi pontokat javaslom elfogadásr'a.

1 . ) B eszám o1ő a háziorvo si szolg álat 20 15 . évi tevékenysé gérő1'.

Előterj esztő : Dr. Csernyi Zsuzsanna háziorvos

2.) Beszámoló a védőn ői szo|gáLat 20 I 5 . évi tevékenysé gérő1.

Előterjesztő: Korsós Judit védőno

3 . ) Előterj e sztés az RS D c satom a b eruházással kapcsolato s vagyonról.
Előterjesztő: Takács András polgármester

4.) Előterjesztés a gépkocsi üzemeltetési szabáIyzat elfogadására.
Előterjesztő: Gacs Ilona Irma aljegyző

5.) Előterj esztés a szúnyoggyérítési feladatok elv égzésére.
Előterjesztő: Takács András polgármester

6.) Tájékoztatő az aktuális páIyázatokrőI.
Előterj eszto: Takács András polgármester



8.) Egyebck.
a) T áj ékoztatás ok, kérdé s ek. hozzászőlás ok, j avas l atok.

l. napirend:
Beszámoló a házior'vosi szolgáIat 2015. évi tevékenységérőI.
Dr. Csernyi Zsuzsanna háziotvos: Az előző években pénzugyi beszámolót tartottam, dc nrivel
2015. évberr az Önkormányzattő|már nem kapok anyagi támogatást, ezért úgy gondolom, nem
pénziigyi beszámolót várnak tőlem. A következokről szeretném tájékoztatni a Képviselő-testületet:
A háziorvosi alapellátás 1 fő háziorvossal (dr. Csernyi Zsuzsanna) és 1 fő körzeti nővérrel (Kalmár
Erika) zavaftalanul működött a 2015-ös évben. A praxisba 2015. december 31-ei adatokszerjnt992
beteg tartozik. A praxis ún. vegyes praxis, így gyermek- és felnőtt betegeket is ellátunk, a területi
ellátási kötclczettsóg Szigctbe cse teriilctére l,orlatkozili. A praxis cszközos és g5,ógyszcres
felszereltsége megfelel az ÁNtSZ e|őírásainak,2075-ben nagyobb értékű eszközbeszerzés nem
történt. A 20I5-ös évben 6546 ellátási esetszám volt' A csecsemők és kisgyermekek ellátása a
védőnővel SZoroS együttműködésben történik. Hosszabb távú terveirtk az elkövetkező évekre a
rendelő bovítése, a gyermekek részére feftőző váróterem kialakítása, esetlegesen egy fektető
helység kialakítása (elenleg egy súlyosabb eset ellátása esetén a rendelés folytatása leÁetetlen a
mentő megérkezéséig, ami sokszor akár 1-1 ,5 őrába is telhet' illetve a hordágy nem fer be a
rendelőbe). 2018-tól kötelező a nőgyógyászati szúrővizsgálat elvégzése védőnő által, ami szintén a
későbbi rendelő bővítést teszi szükségessé. A 2}16-os évben anyagi lehetőségeinkhez mérten
tewezzúk eszközeink korszerűsítését, a számítőgépek cseréjét, esetlegesen korszerűbb orvosi
szoftver előfizetését. A továbbiakban is feladatunknak tekintjük a lakosság részére a
szúr ővizs gá1 atok és az e gé szs égme gorzé s fonto ss ágának hangs ú l yozását.
Köszönöm, hogy meghallgattak, ennyit kívántam a beszámolómban elmondani'

Takács András polgármester: Köszönjük a beszámolót. Van-e kérdés az elhangzottakkal
kapcsolatban?
Amennyiben nincs, megkérem a testületet, hogy

Határozati javaslat:

a háziorvosi beszámolót fogadjuk el.

Szigetbecse Község Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja dr. Csernyi
Zsvzsanna háziorvos beszámolóját, ami a2015. évben folytatott tevékenységéről
és a távlati terveirol szól.
Felelős : dr. Csernyi Zsuzsanna háziorvos
Határidő: azonnal.

A képviselő-testület a napirendi pontot megtárgyalta 7 tagsa közül 5 fő részvételével, 5 igen
szavazattal' ellenszavazat és tartózkodás nélkül hozta meg a következő határozatát:

201201í. 0II. 22.) képviselő-testületi határozat:
Szigetbecse Község Önkormányzat Képviselő-testtilete elfogad;a d.' Csernyi
Zsuzsanna háziorvos beszámolój át' ami a 2015. évben folytatott tevékenységéről
és a távlati terveiről szól.
Felelős: dr. Csernyi Zsuzsattnaháziorvos
Határidő: azonnal.
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2. napirend:
Beszámoló a védőnői szoleálat 2015. évi tevékenységéről.
Takács András rrolgármester: Megkérem Korsós Judit védőnőt, hogy a védőnői szolgálat 2015'
évi tevékenységéről szán'roljorr be.

Korsós Judit védőnő: Küldtem egy írásos anyagot, ami a 2015. évi statisztikai adatokat
tartalmazza. Látom, ezt a testületi tagok megkapták'
Szeretném tájékoztatni a képviselő-testületet,lrogy jelenleg 8 kisniamán]< van. 2016. évben már 5 új
kisrnarnát regisztráltam. és 3 gyermek született januárban.
2015. évben l4 gyermek született. Közültik 2 gyermek koraszülött volt, de ma már jól vannak. A
tavalyi évben 18 kismamát vettem fel, de közülük l elköltözött.
Elmaradt oltásunk, illetve státusz vizsgálatunk nincsen.
Taval)' cg1' csctbctl szcrcttóli r'olna c]tltasítani a r,ódőrrői golrclozást. de czt nregbeszéltLik és azóta
együttműkodo a család. Egy esetben történt gyermekvédelmi intézkedés, ami még nem zárult le.
20t5. évben az önkormányzattőlkaptam 40.000 Ft-ot, aminek nagy részét a ,,Baba-mami Klub''
működésére költöttem, valamint gyerrnekjátékokat vásároltam a rendelőbe.
Tájékoztatom a képviselő-testületet, hogy elvégeztem a méhnyak szűrési programot, mivel 2018.
évtől ajogszabály kötelezni fogja a védonoket a szűrésre.
A védőnői értekezleteket mindig más helyen tar1juk. Szigetbecsén még nem tartottunk' ezért
szeretném kérni, hogy idén májusban a szigetbecsei Művelődési Házban tarthassuk.

Takács András polgármester: Természetesen a Művelődési Házat erre a célra térítésmentesen a
védőnők rendelkezésére bocsájduk, de a MtivelődésiHáz gondnokával időpontot kel1 egyeztetni.

Korsós Judit védőnő: Előre is köszönom a védőnők nevében.
Beszámolómat azzal szeretném folytatni, hogy tájékoztatom a képviselő-testületet, hogy
Szigetbecsére a három gyerekorvosból, csupán csak egy jár ki, pedig a Ráckevei Szakorvosi
Rendelő ftnanszírozza az egyík gyerekorvost, hogy havonta egyszer aMozgő Szakorvosi Szolgálat
keretében rendelést taftson. Nem baj. hogy nem jon rendelést tartani, de a finanszirozást ne vegye
igénybe. Ennek érdekében majd írok néhány sort. és kérem a szükséges lépések megtételét'
Beszámolómban ennyit kívántam elmondani, ha van kérdés, szívesen válaszolok.

Keszthelvi László képviselő: Doktornő a beszámolójában elmondta, hogy o igény.t tartana az
orvosi rendelőnek azon részére' amit jelenleg a védőnő használ, mivel a védőnőnek ez a helyiség
rnéretben már nem fog megfelelni, ha bevezetésre kerül a méhnyak szűrés.
Mekkora épületre lenne szüksége a védonői szolgálatnak?

Korsós Judit védőnő: Szeretném ha lenne egy helyiség ahol az egész'séges gyermekek lehetnének
és lenne egy másik, ahol a fertóző, vagy beteg gyermekek várakozhaInának, továbbá egy teljesen
különálló rész, ahol a méhnyak vizsgálathoz szükséges vizsgálóágy elfér' Ez körülbelül egy 8x1O-es
épületben kialakítlrató lehetne.

Takács András polgármester: Figyelni fogjuk a pá|yázati lehetőségeket, és amint lehetőségünk
nyílik orvosoljuk a problémát'
Van-e még további kérdés az elhangzottakkal kapcsolatban?
Amennyiben nincs, kérem a védőnői szolgálat 2015. évi tevékenységéről szóló beszámoló
elfogadását.
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Határozati javaslat:

Szigetbecse Község Örrkormányzat Képviselő-testülete elfogadja a védőnői
szolgálat 20l5. évi tevékenységéről szóló beszámolót.
Felelős: Korsós Judit védőno
Határidő: azonnal

A képviselő-testtilet a napirendi pontot megtárgyalta 7 tagja közül 5 fo részvételével, 5 igen
szavazattal, ellenszavazat és tar1ózkodás nélkül hozta meg a következő határozatát:

211201'6. (III. 22.) képviselő-testületi határozat:
Szigetbecse Község Önkormányzat Képviselő-testülete ellogadja a védőnői
szolgá1at 201 5. él,i ler'óken1'ségóről szóló bcszánrolót.
FeIeIős: Korsós Judit védőnő
Határidő: azonnal.

3. narlirend:
Előteriesztés az RSD csatorna beruházással kapcsolatos vagvonról.
Takács András polgármester: Az írásos előterjesztést a testületi tagok e-mailen megkapták.
A január 26-i testületi ülésünkön már tárgyaltuk, hogy a vagyonátadással kapcsolatos költségeket az
önkormányzatoknak kell me gfizetni.
Előzó héten volt egy Társulati és egy Társulási tilésünk, ahol a két szewezet közötti megállapodást
oly módon módosítottuk. hogy a vagyonátadással kapcsolatos költségeket is fedezi a Társulat a
lakossági befizetésekből. (Társulat kezeli a lakossági befizetéseket, Társulás viszi az egész
beruházást.)
Elkészült a Vagyonátadási Megállapodás, valamint egy kiegészítő és nagyon fontos dokumentum, a
Garanciális Elj árásrend.
A megállapodás értelmében a Társulás 616.950.402 Ft összegben nettó értéken, térítésmentesen
átadja aberuházás során keletkezett vagyonelemekeÍ az önkormányzatnak a ténylegesen keletkezett
vagyon arányában.
A Társulás abefejezett beruházás összegét könyveiből ugyanazon a napon kivezeti, amely napon az
Örrkornrányzat á|lományba veszi és törzsvagyonként aktiválja' a megál|apodás-tervezet mcllékletét
képező műszaki tartalom szerint.
A vagyon átadásának napja a vagyon üzembe helyezésérrek napja, vagyis a vizjogi üzemeltetési
engedély jogerőssé válásának dátuma.
A Garanciális Eljárásrend úgy érzem egy nagyon fontos dokumentum, mivel ebben került leírásra,
hogy a kivitelező a szerződésben vállaltak szerint a műszaki átadástól 60 hónap időtartarnig vállalja
a garanciális hibák javításának elvégzését.
Ez a garancia vonatkozik a kiépített csatomarendszerre és azut helyreállítására egyaránt.
Jövő hétre már szervezem a bejárást' amin a Társulás elnöke, a mérrrökszervezeÍ vezetője, a

kivitelező és én fogunk részt venni. A tapasztalt hibákat jegyzőkörryvezzúk és a mérnökszervezet
aján|ása. vagy utasítása alapján fogják a kijavításokat elvégezni.
Sajnos nagyon sok a reklamáció az elvégzett munkával kapcsolatban, reméljük sikerül mindent
kijavítani.

Van- e kérdé s az e|hangzottakkal kap c so l atban?
Amennyiben nincs, a kikülclött határozatij avaslatot kérem elfogadni.

A képviselő-testület a napirendi pontot rnegtárgyalta 7 tagJa közül 5 fo részvételével, 5 igen
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül ltozta meg a következő határozatát:
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2212016. (III. 22.) képviselő-testületi határozat:
Szigetbecse Község Önkormányzat Képviselő-testülete az RSD Parti Sáv
Önkonnányzati Társulás Társulási Megállapodásában foglaltakrrak rrregfeleloen
térítésnrentesen átveszi a KEoP 2.2'1l2F-09-2010-0002 azonosító számú ,,A
Ráckevei (Soroksári) _ Duna ág (RSD) vízgazdá|kodásának, vízminőségének
javítása: szennyezöanyagok kivezetése a parti sávból'' elncvezésű projekt során
keletkezett Vagyon elemeket 6l6.950.402 Ft nettó ér1éken.

A Képviselő-testület felhatalnazzaapolgármestert, hogy az átadásról szóló i. sz.
melléklet szerinti megállapodást aláírja, illetve az abban foglaltaknak megfelelően
tegye rneg a szükséges intézkedéseket.

Szigetbecse Község Önkormányzat Képviselo-testülete hozzájárulását adja, hogy
a fent nevezett bertrházás összegét a Társulás a könyveiből ugyanazon a napon
kivezesse, mely napon az Önkormányzat a vagyonelemeket állományba veszi és
törzsvagyonként aktiválj a.

Felelős: Takács András polgármester
Határidő: azonnal

4. napirend:
Előteriesztés a gépkocsi üzemeltetési szabálvzat elfogadására.
Takács András polgármester: A gépjármű üzemeltetési szabályzat tervezetet minden képviselő-
testületi tag megkapta. Van-e valakinek ehhezhozzáfÍiznivalőja, kiegészítése?

Gacs llona Irma aliegyző: A Tervezet 5. pontjának 4) bekezdésénél kell eldönteni a testületnek,
hogy a civil szervezetek számára egy évben hány alkalommal és hány km-ig történő igénybe vétele
legyen ingyenes.

Csoba Attiláné képviselő: Én javaslom, hogy a civil szervezetek számára, az önkorm ányzat
tulajdonát képező gépjármű haszná|ata 500 km/év, vagy maximum 10 alkalom/év legyen ingyenes.

Dr. Csernvi Zsuzsanna képviselő: Egyetértek a javaslattal.

Takács András polgármester: A gépjármű üzemeltetési szabá|yzat tervezet 4. melléklete szerint a
gépjármű tárolási helye 2321 Szigetbecse, Petőfi S. u. 34.
En javaslom, hogy alapesetben legyen ez a cím a tárolási helye az autőnak' de célfeladat elrendelése
esetén lehet a gépjárművezető lakhelye is.
Van-e további észrevétel?
Amennyiben nincs, az elhangzott kiegészítésekkel, javaslom a gépjármű üzemeltetési szabályzat
e1fogadását.

Határozati iavasIat:

Szigetbecse Község ÖnkormányzatKépviselő-testülete a javasolt kiegészítésekkel
átdolgozott Gépjármű Üzemeltetési Szabályzatot a melléklet szerint elfogadja.
Felelős: Takács András polgármester
Határidő: 2016. április l.
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A képviselő-testtilet a napirencli pontot mcgtárgyalta 7 tagia közi'il 5 fő részvótelér'el. 5 igen
szavazaÍta|. ellenszavazat és tar1ózkodás nélkiil hozta meg a következő határozatát:

2312016. (III. 22.) képviselő-testületi határozat:
Szigetbecse Község ÖnkormányzatKépvíselő-testü1ete a javasolt kiegészítésekkel
átdolgozott Gépjármű ÜzenreltetésiSzabá|yzatot a melléklet szerint elfogadja.
Felelős: Takács András polgárnrester
Határidő: 2016. április 1.

5. narrircnd:
Előteriesztés a szúnyoggyérítési feladatok elvégzésére.
Takács András polgármester: Szigetszentmiklós Város Önkormányzata 2016. évben is
ko zb e szer zé st kíván k i írni szúnyo g gyé ríté sre.

Az említett közbeszerzési eljárás megindításához szükséges a települések közötti együttnrűködési
megállapodás aláírása. valamint, hogy a résztvevő települések biztosítsák a gyérítés fedezetét
költségvetésükben.
Szigetbecse esetében 2016. évben közbeszerezni kívánt gyérítések becsült költségei: 1.341 .845 Ft.
Bízunk benne. hogy az elmúlt évhez hasonlóan. idén is aKatasztrőfavédelem, vagy a Turizmus Zrt.
fogia állni a szúnyoggyérítéssel kapcsolatos költségeket, de ha mégsem, akkor aZ
önkormányzatoknak kell.

Keszthelyi László képviselő: A kémiai és biológiai szÍrnyoggyérítésekre szükség van, ezért
javaslom a testületnek járuljuk hozzá, hogy Polgármester Úr a Megbízási Szerződést írja aIá.
valamint a gyérítés költségeit a2016. évi költségvetésünkből biztosítsuk.

Takács András polgármester: Aki egyetért ahatározati javaslattal. azt kérenr szavazzon.

IfaÍározati javaslaÍ:

Szigetbecse Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2016. évi
szírrryoggyérítési feladatok k<jzös ellátására Szigetszentmiklós Város
Önkormány zatáv aI megbízási szerződést köt.
A képviselő-testület kötelezettséget vállal a szerződésben szereplő 1.34I.845 Ft
biztosítására. mely költséget a 2016. évi költségvetéséből biztosítja.
A képviselő-testület felhatalnrazza apolgálmestert a sz'erződés a|áírására.
Felelős: Takács András polgármester
Határidő: 2016. április 30.

A képviselő-testület a napirendi pontot megtárgyalta 7 tagJa köztil 5 fo részvételével, 5 igen
szavazattal, ellenszavazat és hrtőzkodás nélkül hozta meg a következő határozatát:

2 4 / 2 0 1 6. (|I|. 22.\ képv is e|ő -te stii|etí h atár o zat :

Szigetbecse Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2Ol6. évi
szúnyoggyérítési feladatok közös ellátására Szigetszentmiklós Város
Örrko rmány zatáv al me gb ízásí szerző dé st kö t.

A képviselo-testület kötelezettséget vállal a szerződésben szereplo l.34l.845 Ft
biztosítására. mely költséget a 2016. évi költségvetéséből biztosítja.
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A képviselő-testtilet felhatalrnazza a polgárnrcstcrt a szcrződés aláírására.
Felelős: Takács András polgármester
Határidő: 2016. április 30.

6. narrirend:
Táiékoztató az aktuális pálvázatokról.
Takács András polgármester: Tájékoztatásul elnrondom, hogy nregjelent az óvodaépítésre kiírt
páIyázat, nrely pályázaton a Közép-Magyarországi régióba taftoző települések is részt vehetnek.
A pályázat nagy hangsúlyt fektet arra. hogy elősegítse a kismamák munkába való visszatérését,
ezért bölcsődei szolgáltatás nyújtására is lehetoség nyílik'
A jelenlegi óvoda terveket írgy fogjuk átdolgozni. hogy a jelenlegi alapterületbe beleférjen egy kb.
50 ttt--cs hölcsődei helr'.
Pályázatunkat úgy kívánjuk benyújtani, hogy három óvodai csopoft és egy bölcsődei csopot1
ellátását szolgálná az új óvoda' A pályázatot 2016. májtrs végéig kell benyírjtani, ezért most
batározni kellene arról, hogy pályázni kívánunk új óvoda építésére.
Aki egyetért ahatározati javaslatta|. azt kérem szayazzon'

Határozati iavaslat:
Szigetbecse Község Önkormányzat Képviselő-testülete 75 férőhelyes óvoda
építésére a Kisgyermeket nevelő szülők munkavállalási aktivitásának növelésére
kiírt VEKOP-6.1.1-15 azonosító számu páIyázati felhívásra pályázatot kíván
benyújtani. A pátyázat előkészítésére felkéri a Szigetbecsei Közös Önkormányzati
Hivatalt.
Felelős: Takács András polgármester
Határidő: 2016. május 3 l.

A képviselo-testület a napirendi pontot megtárgyalta 7 taga közül 5 fó részvételével" 5 igen
szavazattal, ellenszavazat és tartőz'kodás nélkül hozta meg a következő batározatát:

2512016. (III. 22.) képviselő-testületi határozat:
Szigetbecse Község Önkormányzat Képviselő-testtilete 75 férőhelyes óvoda
építésére a Kisgyermeket nevelő szülok munkavállalási aktivitásának növelésére
kiíft VEKOP-6.1.1-15 azonosító számu pá|yázati felhívásra pá|yázatot kíván
benyújtani. A pá|yázat előkészítésére felkéri a Szigetbecsei Közös Önkormányzati
Hivatalt.
Felelős: Takács András polgármester
Határidő: 2016. május 3 1.

7. napircnd:
EeYebek.
a) Táiékoztatások. kérdések. hozzászólások. iavaslatok.
l.)Takács András polgármester: Az e|óző testületi ülésen tárgyaltuk, hogy a Petőfi Sándor
utcában lévő kiszáradt fak helyére újakat szeretnénk ültetni. A fákat megrendeltük, kifizettük. a
héten kiszállításra kerülnek. A testület 20 fa vásárlásáről döntött, de olyan jő árban sikeriilt
r,ásárolni. hogy 40 db fát rendeltünk. A megrendelt fák közt van akác, juhar, vérszilva. E'zek a fák
nem csak a Petőfi S. utcában kerülnek kiültetésre, hanem jut belőle más utcákba is.



tojásfutásra már készüliink. En
Örrkormányzat elnoke fogja
ismer1etőt.
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l'ájékoztatorrr a Képviselő-testületet, lrogy a vasárnapi
a köszöntő beszédet. Lerner Mária a Német Nemzetiségi
német és magyar nyelven a tojásfutással kapcsolatos

ter':
mondonr

mondani

Srísné Michelisz Edina képviselő: Javasolni szeretném. hogy a polgárőrökkel beszéljürrk. hogy a
tojásfutás ideje alatt a forgalom irányításában segítsenek. Tavaly volt egy kis káosz, czért idén erre
fokozottan fi gyelj tinh.

Takács András nolgármester: Köszönjük a jelzést, intézkedrri fogunk.

3.) Sósné Michelisz Edina képviseIő: Tájékoztatom a Képviselő-testilletet, hogy 20I6. májrrs 2E-
raszervezzük a Srarnli Par1y.t. A zenészeket már lefoglalttrk, és fellép a szigetújfalusi tánccsoport is.
Mindenkit szeretettel várunk.

4.) Takács András rlolgármester: Az elektromos karbantar1ó cég köz<ilte, hogy a főútorr lévő
1ámpatesteket újabbra. korszerűbbre cserélték.

5.) Keszthelvi László kérlviselő: A Sportpályán ki van helyezve egy támogatói tábla. arnit el
kellene távolítani, mivel a cég már régen nem támogatja a Szigetbecsei Sport Egyesületet.
Szeretném még megjegyeznl hogy egy_egy sportesemény tttán a focipálya és környéke tele van
szeméttel. Kinek a feladata azt a szemetet osszeszedni?

Takács András polgármester: Ternrészetesen a Sport Egyesület feladata a szemét összeszedése.

6.) Keszthelyi László képviselő: Kérdezni szeretném' hogy az Életfánál a világítás megoldásával
kapc solatban történt_ e már intézkedés ?

Takács András rrolgármester: Még nem beszéltem az illetékes személyekkel. de nincs elfelejtve.

7.) Keszthelvi László képviselő: Többször említettem már, hogy az űtpadkák minőségét felül kell
vizsgálni. Ebben az ügyben intézkedett-emár valaki?

Takács András polgármester: A KPM-nek még nem írtam levelet, de mindent elkövetünk' hogy
avizne maradjon az úttesten.

8.) Csoba Attiláné képviselő: Tájékoztatom a képviselő-testületet' hogy a 20l6.-os Falunapra a
következő nrűvészeket fogom megrendelni:
Bereczki Zoltán (30 perc). Szandi (40 perc). valamint Házibuli Attilával (30 perc).
Sajnos idén is későn kezdtünk foglalkozrri a művészek kiválasztásával. nregrendelésével, ezéft már
nem volt nagy választék. Jövőre .januárban el kel kezdeni a Falunap szervezését, fellépők
kivá|asztását'
Holnap tervezem a megrendelést elküldeni a Humorszerviz részóre. majd ismertetem a testületet a
további fe.j leményekrő1.
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Több rrapirend nem lér,én a polgárnrester az tllést bezária.

k.ni.f.

llbLL-{'f akács András,
/t

i,-., i] . -,Jancsó Errrőke
. Jegyzo

-:-.'-,:,-' it,',-J,r.t Z,
Sósné Michelisz Edirra

jkv. hitelesítő

polgárrlester

(--9G-.-, rr{i=<elr-sJ
Csoba Attiláné
jkv. hitelesítő


